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Protokół Nr XLVII/23 

Sesji Rady Miejskiej w Świeciu odbytej  

w dniu 2 marca 2023 r. od godz. 1200 do godz. 1515 

 

Symbolicznego otwarcia sesji dokonał p. Józef Chmielewski, który wylicytował taką 

możliwość w ramach aukcji Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. Następnie otwierając 

oficjalnie obrady XLVII Sesji Rady Miejskiej w Świeciu Przewodniczący Rady p. Jerzy 

Wójcik stwierdził, że na ogólną liczbę 21 radnych obecnych jest 21 radnych, czyli quorum i 

Rada może kontynuować obrady oraz podejmować prawomocne uchwały. Ponadto 

Przewodniczący odczytał klauzulę informacyjną dotyczącą ochrony i przetwarzania danych 

osobowych. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Udział w sesji wzięli:  

- Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski, 

- Z-ca Burmistrza p. Paweł Knapik, 

- Sekretarz p. Leszek Żurek, 

- Skarbnik p. Marzenna Rzymek, 

- Kierownik Wydz. ROŚiGK p. Marta Karolczak,  

- Radca Prawny p. Łukasz Kaźmierczak, 

- Radca Prawny p. Przemysław Gornowicz, 

- Radca Prawny p. Przemysław Przybylski, 

- Koordynator GKPA p. Klaudia Subkowska, 

- Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki, 

- Kierownik OOiW p. Iwona Haber, 

- Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski, 

- Kierownik GRiW p. Monika Budzowska, 

- Kierownik RM p. Anna Jasionek, 

- Kierownik OIiR p. Ewelina Janiszewska, 

- Kierownik RGO p. Aleksandra Arczyńska-Lisek, 

- Dyrektor M-G Przychodni p. Beata Sternal-Wolańczyk, 

- Dyrektor Biblioteki p. Beata Szymańska, 

- Kierownik CK p. Monika Tom, 

- Kierownik CTiR p. Anna Herman, 
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- Komendant SM p. Roman Witt, 

- Po. Kierownika OPS p. Dariusz Guz, 

- Kierownik ŚDS p. Aleksandra Ostrowska, 

- Przedstawiciele lokalnych mediów.  

 

Porządek obrad 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Podziękowania dla p. Czesław Wejnera Prezesa Koła Pszczelarzy w Świeciu. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego.  

7. Informacja Burmistrza „Wykorzystanie dotacji na zadania zlecone przez kluby  

i organizacje sportowe w 2022 roku”.  

8. Wolne wnioski, wnioski komisji i sprawy bieżące. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Świecie na lata 2023-2028,  

b) zmiany budżetu gminy Świecie na rok 2023,  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej  

o charakterze socjalnym, 

d) wyrażenia zgody na cesję praw i obowiązków wynikających z umowy dzierżawy. 

10. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik poprosił o uczczenie minutą ciszy pamięć p. Heleny 

Ratka-Fejtko, wieloletniej Radnej Rady Miejskiej w Świeciu. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik oraz Wiceprzewodniczący Rady p. Adam Cieślak 

podziękowali p. Czesławowi Wejnerowi za wieloletnią pracę jako Prezes Koła Pszczelarzy  

w Świeciu. 
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P. Czesław Wejner podziękował za współpracę. 

 

Ad. 3 

Rada jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik przedstawił informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad. 5 

Radny p. Dariusz Woźniak –  zapytał o: 

- na jakie stanowiska urzędnicze odbył się konkurs i czy zakończył się pozytywnie; 

- czy został rozstrzygnięty przetarg na II etap rozbudowy zamku oraz kiedy zakończy się 

rozbudowa zamku? 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – zapytał, czy kwota zabezpieczona na rozbudowę zamku jest 

wystarczająca i co za nią zostanie wykonane? Czy zakończono postepowanie na odbiór 

odpadów komunalnych i czy zmieściliśmy się w przewidywanej kwocie? 

 

Sekretarz p. Leszek Żurek - wyjaśnił, że odbyły się dwa konkursy na wolne stanowiska 

urzędnicze: dwa do Wydz. ROŚiGK, gdzie kandydaci zostali wyłonieni oraz dwa stanowiska 

do Wydz. IN, gdzie wybrano tylko jedna osobę. Ogłoszony zostanie kolejny konkurs na to 

wolne stanowisko. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – dopytał, czy to są nowe etaty? 

 

Sekretarz p. Leszek Żurek – wyjaśnił, iż w Wydz. IN jest to zastępstwo osób, które odeszły na 

emeryturę. Natomiast w Wydz. ROŚiGK jedno stanowisko wynika z wymogów przepisów  

i jest to nowy etat. 

 

Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki – odpowiedział, że w sprawie przetargu na zamek 

analizowane są dokumenty dowodowe, gdy będą poprawne przetarg zostanie rozstrzygnięty,  

a zabezpieczona kwota wystarczy. Zakres prac to zakończenie prac z I etapu wynikających  
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z uwag konserwatora zabytków, utwardzenie placu na budynku, wzmocnienie wału 

przeciwpowodziowego. Termin wykonania to 5 m-cy od podpisania umowy. 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – zapytał, czy będzie wykonanie odwodnień przedzamcza 

zamku, by zabezpieczyć mury? 

 

Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki – w tym etapie nie jest przewidziane nic na 

terenie przedzamcza. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – zapytał, kiedy zamek będzie udostępniony dla zwiedzających? 

 

Kierownik Wydz. IN p. Grzegorz Gliniecki – wyjaśnił, że prace mają się zakończyć do końca 

sierpnia. 

 

Kierownik RGO p. Aleksandra Arczyńska-Lisek – wyjaśniła, że w przetargu na odbiór 

odpadów wpłynęła jedna oferta i na razie trwa badanie środków dowodowych. Stawki 

zaproponowane przez wykonawcę ZUK i podwykonawcę PUM wzrosły o około 18% i jeśli 

przyjmiemy tę ofertę, to środków na ten rok powinno wystarczyć. 

 

Ad. 6 

Kierownik OOiW p. Iwona Haber przedstawiła informację Burmistrza o wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – stwierdził, że w tabelce ładnie to wygląda, ale patrząc na 

podstawowe wynagrodzenie widać, że początkujący nauczyciel będzie zarabiał 90 zł powyżej 

najniższej krajowej. Niektórzy nauczyciele mają nadgodziny, ale sytuacja się zmienia  

i w przyszłości mogą mieć gołe etaty. W rządzie pojawiła się propozycja podwyżki o 12%, 

ale została odrzucona. Jedna z partii opozycyjnych ma złożyć propozycję podwyżki o 20%, 

ale zapewne będzie odrzucona. W dłuższej perspektywie nauczycieli będzie brakować, gdyż 

za takie stawki nie będą chcieli pracować. Dobrze wykształcone społeczeństwo to przyszłość 

państwa i każdemu rządowi powinno na tym zależeć. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – uważa, że w naszej gminie nie jest tak źle, ponieważ 

przeznaczamy więcej o 5 mln niż wynika to ze średniej krajowej To oczywiście jest średnia  
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i wiąże się z tym, że sporo nauczycieli ma więcej niż jeden etat. Zarobek nauczyciela 

dyplomowanego około 6 tys. netto jest całkiem przyzwoity, gorzej jest z początkującymi 

nauczycielami, a nadgodzin dla nich jest zapewne mało. Jest zapowiadana podwyżka rządowa 

od września. To co Gmina daje od siebie jest odpowiednie. Podwyżka jest potrzebna. 

 

Radny p. Sebastian Glaziński – dodał, że te kwoty nie są jednoznaczne, ponieważ np. 

nauczyciel może nie mieć wychowawstwa. W te kwoty wrzucone są również wynagrodzenia 

dyrektorów, trzynastki i inne dodatki. A co do podwyżek zobaczymy je wówczas, gdy będą 

nauczyciele mieli je w ręce.  

 

Radny p. Dariusz Woźniak – dodał, że wierzy w mądrość naszych obywateli i każdy wie co to 

jest średnia, natomiast lepsza byłaby mediana. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – zwrócił uwagę na nauczycieli stażystów, których jest 9,  

a dyplomowanych 226 i to bardzo dobrze. Jednak nauczycieli stażystów jest zbyt mało. Czy 

ktoś analizował ile nadgodzin mają poszczególni nauczyciele na kolejnych etapach awansu 

zawodowego? Początkującym nauczycielom należy zapewnić prace, by zarabiali 

odpowiednio. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – dodał, że Burmistrz zapewne wiedziałby jak to 

zrobić, gdyby oświata była odpowiednio dofinansowana, a nie że w naszym budżecie brakuje 

23 mln. 

 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski – odpowiedział, że w naszej Gminie każdy nauczyciel ma 

nadgodziny. Sam pracował jako nauczyciel i wie, że każdy musi mieć 1,5 etatu. Nauczycieli 

stażystów jest ich tak mało, ponieważ są umowy o pracę i dopóki nie odejdą na emeryturę 

starsi nauczyciele to nie ma wolnych stanowisk. Gdyby nauczyciele mogli wcześniej odejść 

na emeryturę, to tych stanowisk byłoby więcej, a na razie CV nie brakuje. 

 

Kierownik OOiW p. Iwona Haber – wyjaśnił, że z wyliczenia wynika, iż średnia nauczyciela 

początkującego to jest 5 tys. zł, a nie ma dodatku za staż, więc to są wynagrodzenia  

z nadgodzinami. 
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Radny p. Adam Kufel – dodał, że proporcja nauczycieli jest tak zachwiana nie tylko  

z powodu wynagrodzeń, ale również z powodu tego, że ta praca jest coraz bardziej 

wymagająca, a młodzież ma coraz więcej dysfunkcji. Dyplomowani nauczyciele mają więcej 

zadań, gdyż ich doświadczenie jest większe. Problemem jest również brak bezrobocia  

w Polsce. Poza tym zarówno uczniowie, jak i rodzice są coraz bardziej wymagający, a nawet 

roszczeniowy. Gdyby doszło do korekty sieci można by przeznaczyć środki na inne cele nie 

tylko wynagrodzenia. To nie państwo nam ustaliło sieć, a my jesteśmy władni, żeby to 

zmienić i to się nie będzie wiązało z żadnymi zwolnieniami. 

 

Radny p. Leszek Piotrowski – podziękował p. Burmistrzowi, bo po raz pierwszy dostał 

odpowiedź na zadane pytanie. Prosi, by p. Przewodniczący nie wchodził w politykę i zajął się 

naszym terenem. 

 

Radny p. Dariusz Woźniak – stwierdził, że nie widzi tych 5 tys. brutto dla nauczycieli 

kontraktowych. Według jego wyliczenia to nie będzie 1,5 etatu, a 1,2 lub 1,3 etatu. 

Optymalizacja sieci jest zapisana w strategii i czeka kiedy się to zadzieje. 

 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski – przypomniał, że zostały zlikwidowane gimnazja  

i wówczas żaden nasz nauczyciel nie stracił pracy. Wiązało się to jednak z nieco mniejsza 

liczbą godzin, z uczeniem w kilku szkołach oraz dorabianiem wykształcenia, by nauczyciel 

mógł uczyć innych przedmiotów. Tych godzin faktycznie może nie być wystarczająco i może 

to być 1,3 etatu, ale powoli wychodzimy na prostą i robimy wszystko, by nasi nauczyciele 

zarabiali godnie. 

 

Kierownik OOiW p. Iwona Haber – wyjaśniła, że p. Woźniak mówi o średniej 

ogólnopolskiej, u nas jest 3 mln i jeśli podzieli się to przez liczbę etatów to jest 5 tys. zł. 

 

Ad. 7 

Kierownik CTiR p. Anna Herman przedstawiła informację Burmistrza „Wykorzystanie 

dotacji na zadania zlecone przez kluby i organizacje sportowe w 2022 roku”. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Adam Cieślak – zapytał, czy w minionym roku któryś z klubów 

został skontrolowany oraz czy na fakturach jest odpowiedni opis? 
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Kierownik CTiR p. Anna Herman – odpowiedziała, że kluby są kontrolowane. Kluby muszą 

dostarczyć cała dokumentację i każda faktura jest odpowiednio opisana. W tym roku odbyły 

się 2 kontrole sprzętu i wszystko było poprawnie prowadzone. Również odbyły się kontrole 

treningów i ilości uczestników. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Adam Cieślak – podziękował za tę odpowiedź i jest ona 

satysfakcjonująca, a brakowało tego w informacji. 

 

Ad. 8  

Radny p. Tomasz Szamocki – zapytał w imieniu mieszkańców, dlaczego informację, iż mają 

od stycznia płacić więcej za śmieci otrzymują pod koniec lutego? P. Szamocki liczy na to, że 

nikt nie zostanie obciążony odsetkami. Druga kwestia, to kwestia obwieszczeń dotyczących 

zagospodarowania przestrzennego, które zostały wywieszone z informacją, iż mieszkańcy 

mogą składać wnioski w tej sprawie w terminie od dnia wywieszenia obwieszczenia, ale tej 

daty brakuje. Jeśli tak wygląda sytuacja, to plany zostaną zaskarżone i to skutecznie. Tę 

procedurę należy powtórzyć. Zapytał Burmistrza o pogląd na sytuację związaną z rozbudową 

wysypiska? 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Adam Cieślak – poruszył temat audycji poświęconej  

p. Budzyńskiego. Klub Radnych NŚ wystąpi z wnioskiem o nadanie nazwy rondu przy 

Bibliotece im. P. Zbysława Budzyńskiego. Dobrze byłoby, gdyby Radni byli jednomyślni  

w tej sprawie, dlatego p. Cieślak prosi o kontakt w ciągu najbliższych 10 dni ze strony 

Radnych, którzy mają w tej sprawie odmienne zdanie. Na sesji była mowa o znanych ludziach 

z naszego miasta i przyszła pora, by ich pamięć w ten sposób upamiętnić. Nazwę może nadać 

tylko Rada Gminy i nie jest konieczna opinia Powiatu Świeckiego. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik – dodał, że Centrum Kultury organizuje dzisiaj 

konkurs dla młodzieży o chorągiew p. Budzyńskiego, a wiec pamięć o tym człowieku jest 

utrzymywana i warto nazwać jego imieniem jedno z rond. 

 

Radny p. Tomasz Szamocki – dodał, że warto do uzasadnienia dodać chociaż skrócony 

życiorys p. Budzyńskiego. Co do projektu chyba wszyscy będziemy zgodni, że ten człowiek 

na to zasługuje. 
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Radny p. Sebastian Glaziński – dodał, że p. Budzyński promował Gminę i dzięki niemu wiele 

osób podnosiło swój lokalny patriotyzm. Ponadto p. Glaziński zapytał o międzynarodowe 

zawody, które będą organizowane w Świeciu, czy zostaną wykorzystane do promowania 

Gminy? 

 

Kierownik RGO p. Aleksandra Arczyńska-Lisek – wyjaśniła, że do wysłania jest około 5 tys. 

listów ze zwrotnym potwierdzeniem odbioru. Uchwała została podjęta pod koniec listopada  

i weszła w życie po 14 dniach od publikacji, czyli informacje zaczęto rozsyłać po świętach. 

Listy roznoszą zatrudnieni przez Urząd gońcy, co ogranicza koszty wysyłki. Uchwała weszła 

w życie od 1 stycznia, żeby zapewnić pokrycie wszelkich kosztów systemu. 99% 

korespondencji zostało wysłanych. Niefortunnie zbiegł się czas i nie wszystko mogliśmy 

wcześniej podliczyć i zakończyć, by powiadomienia mogły wyjść do osób, które miały 

zmienione opłaty. Poza tym na stronie UM oraz w aplikacji Blisko taka informacja była 

umieszczona wcześniej. 

 

Radny p. Tomasz Szamocki – stwierdził, że nie otrzymał kluczowej informacji, czy będą 

naliczane odsetki. Aplikacja Blisko nie jest formalnym środkiem porozumiewania się  

z mieszkańcami, a poza tym, jeśli nie jesteśmy w stanie wykonać tego w określonym czasie, 

dlaczego nie przesuniemy tego o miesiąc lub dwa?  

 

Skarbnik p. Marzena Rzymek – dodała, że do niej nikt nie zgłosił się w tej sprawie. Odsetki to 

jest 16% od kwoty zaległej, a odsetki do kwoty 8,70 zł nie są pobierane, wiec można uspokoić 

mieszkańców.  

 

Z-ca Burmistrza p. Paweł Knapik – zwrócił uwagę na fakt, że nie ma obowiązku 

informowania mieszkańców o podwyżce i wystarczy podać taka informację do publicznej 

wiadomości. Wysyłamy list z informacją, by mieć podstawę prawna do ścigania w przypadku 

zaległości. Podobnie jest z wysyłaniem informacji podatkowych do wszystkich 

współwłaścicieli nieruchomości.  

 

Kierownik Wydz. BAGiGG p. Wiesław Ratkowski – stwierdził, iż sprawy obwieszczenia nie 

zna na tyle szczegółowo, by móc w tej chwili odnieść się do tego, ale sprawdzi to i jeśli się to 

potwierdzi, to obwieszczenie zostanie powtórnie wywieszone.  
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Kierownik CTiR p. Anna Herman – potwierdziła, że w Świeciu odbędzie się duża impreza 

sportowa Ninja Series, którą oczywiście wykorzystamy do promocji Gminy. Jednak są pewne 

ograniczenia wynikające z umów, do których musimy się stosować. Organizatorzy już u nas 

byli i nakręca spot reklamowy. To nie będzie tylko ten weekend, ale również zajęcia kilka dni 

przed dla naszych dzieci i młodzieży z całego powiatu. Dzieci będą mogły uzyskać 

kwalifikacje w zawodach, podobnie jak chętni mieszkańcy. Postaramy się wyłonić 

najlepszych z nich i im również wręczyć nagrody. To będzie ogromna impreza 

ogólnoświatowa i doskonała promocja dla miasta. 

 

Burmistrz p. Krzysztof Kułakowski – poinformował, iż odbyło się spotkanie w sprawie 

rozbudowy wysypiska. Chcieliśmy we większym garnie wyjaśnić argumenty, które 

decydowały o tej inwestycji. Mieszkańcy mieli możliwość przedstawić swoje wątpliwości. 

Mieszkańcy wybrali swoją delegację, która spotka się z nami w Urzędzie 13 marca w celu 

wyjaśnienia wszelkich wątpliwości. 

 

Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik ogłosił 10 min. przerwy. 

Ad. 9a 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Świecie na lata 2023-2028 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały:  

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Prawo i Sprawiedliwość – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną, 

 Rolnictwa – wydała opinię pozytywną, 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 434/23 w przedmiotowej sprawie. 
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Ad. 9b 

Skarbnik p. Marzenna Rzymek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

Świecie na rok 2023. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały:  

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Prawo i Sprawiedliwość – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Polityki Gospodarczej i Finansowej – wydała opinię pozytywną, 

 Rolnictwa – wydała opinię pozytywną, 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 435/23 w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 9c 

Po. Kierownika OPS p. Dariusz Guz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały:  

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Prawo i Sprawiedliwość – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 436/23 w przedmiotowej sprawie. 
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Ad. 9d 

Kierownik Wydz. GRiW p. Monika Budzowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na cesję praw i obowiązków wynikających z umowy dzierżawy. 

 

Stanowiska Klubów Radnych do projektu uchwały:  

 Nasze Świecie Razem – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Prawo i Sprawiedliwość – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 Koalicja Obywatelska – stanowisko klubu jest pozytywne, 

 OPS – stanowisko klubu jest pozytywne. 

 

Opinie Komisji do projektu uchwały: 

 Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska – wydała opinię pozytywną. 

 

Rada większością głosów (16 za, 4 wstrzym.) podjęła uchwałę Nr 437/22  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Ad. 10 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady p. Jerzy Wójcik odczytał 

klauzulę informacyjną dotyczącą ochrony danych osobowych i zamknął obrady  

XLVII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Protokolant: 

Magdalena Jażdżewska – Wydz. Organizacyjny U. M.                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

        Jerzy Wójcik 


